
                                                                                                                                              

Protokoll  Fört vid möte med  

Nr:1 2024                       Hertsöns Områdesgrupp  

 

Datum:    Tisdag den 23 januari 2024 Kl.10.00  
     

Plats:   "Aktivitetshuset Kubben" Domherregränd 1, Hertsön  
 

Närvarande: Bengt Augustsson, Ordförande Luleå SK  

Roger Sjöström, Sekreterare Luleå SK    

                                       Brita Ström, S-Föreningen Hertsön 

Agneta Söderberg, Hertsöns Bibliotek  

Ulrica Vedin, Svenska Kyrkan, Luleå 

                                       Sven-Eric Ronnebjer, Ordförande, PRO Hertsön/Lerbäcken 

Ivar Sallkvist, Vice Ordförande, Villaägarna Hertsön 

Ingrid Brännvall, Ordförande Bagarstugan 

David Sundström, Pingstkyrkan Luleå 

Bertil Henriksson, Frilansare 

Bilagor:  0 

 

§1 Mötets öppnande   

     Ordförande Bengt Augustsson hälsar alla välkomna och förklarar mötet för öppnat.  

 

§2 Fastställande av dagordning 

     Den förslagna dagordningen fastställs. 

 

§3 Val av sekreterare för mötet 

     Beslut: Roger Sjöström väljs till sekreterare för mötet. 

  

§4 Föregående protokoll  

     Beslut: Protokoll Nr:11 från 2023-12-05 godkännes i befintligt skick.   

 

§5 Verksamhetsplanering 2024 

     Se Hertsöns Nätverk och kommande arrangemang för respektive organisation.   

 

§6 Hertsöns Nätverk Rapporter från Medlemsorganisationer                                                      

 a/ Ingrid Brännvall, Ordförande Bagarstugan, informerar om 

  ¤ Ska genomföra 4 kurser, varav 2 kurser är fullbokade. 

  ¤ Har annonser på Facebook. 

  ¤ Rädda barnen kommer och bakar på tisdagar efter skolan. 

  

 b/ David Sundström, Pingstkyrkan Luleå, informerar om 

  ¤ Pingstkyrkan ska försöka få mötesplatser på Hertsön.   

  ¤ Ska ha ett möte med Luleå SK nästa fredag. 

     

Brita Ström, S-Föreningen Hertsön, informerar om 

c/ S-Föreningen har Årsmöte den 26/2. Ser efter det om verksamheten.  



d/ Agneta Söderberg, Hertsöns Bibliotek informerar om  

 ¤ Nu på måndag bokcafé. 

 ¤ Tisdagar samarbete med Röda Korset. 

 ¤ 19/2 Föreläsning. 

 ¤ 7/4 Trädgårdsskötsel. 

 ¤ 23/4 Kommer Mikael Niemi. 

 ¤ 13/5 Om EU valet. 

 

e/ Ivar Sallkvist, Vice Ordförande, Villaägarna Hertsön, informerar om 

    ¤ Planerarar Årsmöte. 

    ¤ Reser till Umeå till våren för att träffa nya personer i ledningen. 

 

 f/ Ulrica Vedin, Svenska Kyrkan, Luleå informerar om   

 ¤ Startar upp nästa onsdag med soppa. 

 ¤ Barngrupper är på gång. 

 ¤ Har Tacos, fredagskvällar 3 gånger framöver. 

 ¤ Det finns efterfrågan om Midsommarfirande i Hertsö centrum. 

 ¤ Önskemål om Surströmmingsfest till hösten. 

 

g/ Sven-Eric Ronnebjer, Ordförande, PRO Hertsön/Lerbäcken, informerar om 

  ¤ PRO jobbar på att komma igång i lokalen. 

  ¤ Medlemsmöte den 30/1. 

  ¤ Att köra Lindans är en önskan. 

 

 h/ Bengt Augustsson, Ordförande Luleå SK informerar om 

  ¤ Oroligt kring tränar biten både för Dam och Herrlaget. 

  ¤ Aktiviteter under sportlovet. 

  ¤ Hertsö basket är igång. 

  ¤ Sommaraktiviteter kommer att genomföras. 

  ¤ Hertsödagen kommer att utökas. 

 

  i/ Bertil Henriksson, Frilansare, informerar om 

  ¤ Förslag om att ha Majbrasan på grusplanen Hertsö IP.  

     Bra förslag LSK kollar möjligheten om detta. 

 

§7 Övriga frågor  

     Inga övriga frågor finnes. 

 

§8 Avslutning  

     Ordförande Bengt Augustsson tackar alla för visat intresse och  

     förklarar mötet för avslutat. 

    

Vid Protokollet                                                  Ordförande: 

 
……………………………………                            …………………………………… 
Roger Sjöström   Bengt Augustsson    


